



Date : 25th February 2026

التاريخ : 25 فبراير 2026

Resolution of the Board of Directors

قرارات مجلس إدارة الشركة

Meeting of the Board of Directors of Dhofar Insurance Company SAOG was held on 25th February 2026 and resolved the following:

عقد مجلس إدارة شركة ظفار للتأمين (ش.م.ع.ع) اجتماعه بتاريخ 25 فبراير 2026 وقرّر ما يلي:

1- Approved the Audited Financial Statements for the year ended on 31/12/2025.

1- الموافقة على القوائم المالية المدققة للسنة المالية المنتهية في 2025/12/31.

Particular	2025	2024	Chang%
Insurance Revenue	86,980,269	84,443,622	3%
Insurance Service Results	3,464,055	3,718,333	-7%
Net Insurance and Investment Result	6,235,353	6,793,207	-8%
Profit after Tax	5,357,275	4,180,129	28%

البيان	2025	2024	التغير %
إيرادات التأمين	86,980,269	84,443,622	3%
نتائج خدمات التأمين	3,464,055	3,718,333	-7%
صافي نتائج التأمين والاستثمار	6,235,353	6,793,207	-8%
الأرباح بعد الضريبة	5,357,275	4,180,129	28%

2- Invite shareholders of the company to attend the Annual Ordinary General Meeting to be held on 25/3/2026.

2- دعوة مساهمي الشركة لاجتماع الجمعية العامة العادية السنوية المزمع عقده في 2026/3/25.

3- To recommend to shareholders to distribute cash dividend of 17.5 baizas /share for the year ended on 31/12/2025.

3- أوصى المجلس بتوزيع أرباح نقدية بواقع 17.5 بيضة لكل سهم عن السنة المالية المنتهية في 2025/12/31.

The audited financial statements for the year ended on 31/12/2025 will be published on the Muscat Stock Exchange website.

سوف يتم نشر البيانات المالية المدققة للسنة المالية المنتهية في 2025/12/31 في موقع بورصة مسقط.

SUNIL KOHLI
Chief Executive Officer



سونيل كوهلي
الرئيس التنفيذي

